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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DE L’AJUNTAMENT 
DE TORROELLA DE MONTGRÍ 

 
 

IDENTIFICACIÓ DE LA SESSIÓ 
 
Núm.: 7/2013 
Caràcter: ordinària 
Data: 6 de juny de 2013 
Convocatòria: primera 
Horari: de les 8 i 5 minuts del vespre fins a les 9 del vespre 
Lloc: auditori de Can Quintana 
 
 
ASSISTENTS 
 
Sr. Jordi Cordon i Pulido, alcalde (CiU) 
Sra. Sandra Bartomeus i Vicens, primera tinenta d’alcalde (CiU) 
Sra. Sílvia Comas i Batista, segona tinenta d’alcalde (L'EST) 
Sr. Andrés Navarrete i Quirós, tercer tinent d’alcalde (PP) 
Sr. Francesc Puig i Bagué, quart tinent d’alcalde (CiU) 
Sr. Genís Dalmau i Burgués, cinquè tinent d’alcalde (L'EST) 
Sra. Núria Bosch i Gelmà, regidora (CiU) 
Sr. Joan Ramon Aladid i Llanas, regidor (CiU) 
Sra. Sandra Pibernat i Busquets, regidora (L'EST) 
Sr. Josep Maria Rufí i Pagès, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Dolors Bassa i Coll, regidora (Esquerra-AM) 
Sr. Marc Calvet i Martí, regidor (Esquerra-AM) 
Sra. Laia Coll i Aguilera, regidora (Esquerra-AM) 
Sr. Lluís Coll i Torrent, regidor (UPM-PM) 
Sra. Caterina Matas i Mercader (UPM-PM) 
Sr. Narcís Noguer i Daurell, regidor (UPM-PM) 
Sr. Gregori Sarquella i Subirós, regidor (COET)  
Sr. Jordi Estragó i Castelló, interventor accidental 
Sr. Josep Rovira i Jofre, secretari  
 
 
Comprovat que el quòrum dels assistents compleix allò que estableix l’article 98.c) del Decret 
legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel qual s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim 
local de Catalunya, el Sr. alcalde obre la sessió, declarada pública, per tractar els assumptes 
inclosos en l’ordre del dia de la convocatòria: 
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A) Part resolutiva  
 
1. Lectura i aprovació de les actes de les sessions núm. 5/2013, de 2 de maig, i 

núm. 6/2013, de 13 de maig. 
 

2. Verificar el Text refós del Pla especial urbanístic “PEU La Pedrera” – La Bolleria”, 
per a la construcció d’un mur de contenció de terres. Exp. 778/11 (Secretaria). 

 
3. Donar compte de l’aprovació definitiva d’instruments de planejament urbanístic. 

 
4. Donar compte de la Sentència núm. 154/13 dictada pel Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 1 de Girona, en el marc del recurs contenciós administratiu 
núm. 482/2012, interposat pel Sr. A.C.C. contra l’Ajuntament de Torroella de 
Montgrí. Exp. 227/13 (Secretaria). 

 
5. Donar compte de la Interlocutòria núm. 63/13 dictada pel Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 1 de Girona, en el marc del recurs contenciós administratiu 
núm. 143/2011, interposat per Telefónica Móviles España SAU contra l’Ajuntament 
de Torroella de Montgrí. Exp. 902/12 (Secretaria). 

 
6. Donar compte de la Interlocutòria núm. 76/13 dictada pel Jutjat Contenciós 

Administratiu núm. 2 de Girona, en el marc del recurs contenciós administratiu 
núm. 18/2011, interposat per France Telecom España SA contra l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí. Exp. 156/11 (Secretaria). 

 
7.  Donar compte de la Sentència del Tribunal Suprem dictada en el marc del recurs 

de cassació núm. 3142/2010, interposat per la Sra. M.L.S.S. contra la Sentència 
del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, de 26 de març de 2010, en el 
recurs contenciós administratiu núm. 388/2003 interposat contra la desestimació 
presumpta dels recursos d’alçada interposats contra l’aprovació definitiva de la 
revisió del Pla General d’Ordenació Urbanística de Torroella de Montgrí. Exp. 
226/03 (Secretaria). 

 
8. Assumptes urgents. 

 
B) Part de control 

 
9. Donar compte dels decrets de l’Alcaldia i de les regidories delegades del núm. 936 

al núm. 1202, corresponents al període comprès entre el 16 d’abril de 2013 i el 
15 de maig de 2013. 

 
10. Precs i preguntes. 
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 
 
A) PART RESOLUTIVA  
 
1. LECTURA I APROVACIÓ DE LES ACTES DE LES SESSIONS NÚM. 5/2013, DE 2 DE MAIG, 
I NÚM. 6/2013, DE 13 DE MAIG 
 
D’acord amb el que disposa l’article 91.1 del Reglament d’organització, funcionament i règim 
jurídic de les entitats locals (ROF), aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, el 
Sr. alcalde cedeix la paraula al secretari, qui pregunta si algun membre de la Corporació ha de 
formular alguna observació a les actes de les sessions que s’han distribuït amb la convocatòria. 
Ningú objecta res. 
 
Sotmeses a votació les actes de les sessions núm. 5/2013, de 2 de maig, i núm. 6/2013, de 
13 de maig, s’aproven per unanimitat. 
 
 
2. VERIFICAR EL TEXT REFÓS DEL PLA ESPECIAL URBANÍSTIC “PEU LA PEDRERA” – LA 
BOLLERIA”, PER A LA CONSTRUCCIÓ D’UN MUR DE CONTENCIÓ DE TERRES. EXP. 778/11 
(SECRETARIA) 
 
A petició del Sr. alcalde, el secretari llegeix el dictamen de la Comissió Informativa de Territori 
de 30 de maig de 2013, el qual es transcriu íntegrament a continuació: 
 
«Vist que el Ple, en la sessió ordinària de 5 de juliol de 2012, va aprovar provisionalment el Pla 
especial urbanístic “PEU La Pedrera” – La Bolleria”, per a la construcció d’un mur de contenció 
de terres, promogut per les senyores J. i F. S. G. i redactat per l’arquitecte Sr. Pere Comalada 
Joli, de data maig de 2012. 
 
Vist que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en la sessió de 8 de novembre de 2012, 
va suspendre l’aprovació definitiva del pla especial esmentat fins a la presentació d’un text 
refós, verificat pel Ple de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí, que incorpori un nou plànol núm. 
8, on es grafiï que el mur a legalitzar tingui una alçada màxima d’1 metre respecte al nivell del 
terreny. 
 
Vist el text refós presentat per les senyores J. i F.S.G. el 13 de desembre de 2012 (RE núm. 
8410/12), el qual ha estat redactat per l’arquitecte Sr. Pere Comalada Joli i que porta la data 
de desembre de 2012. 
 
Vist l’informe favorable dels Serveis Tècnics Municipals, de data 14 de maig de 2013. 
 
Per tot això exposat, aquesta Comissió proposa al Ple l’adopció del següent acord: 
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1r. Verificar el Text refós del Pla especial urbanístic “PEU La Pedrera” – La Bolleria”, per a la 
construcció d’un mur de contenció de terres, promogut per les senyores J. i F. S. G. i redactat 
per l’arquitecte Sr. Pere Comalada Joli, de data desembre de 2012. 
 
2n. Trametre dos exemplars del text refós a la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona». 
 
Llegit el dictamen, i sense intervencions, se sotmet a votació i s’aprova per unanimitat. 
 
 
3. DONAR COMPTE DE L’APROVACIÓ DEFINITIVA D’INSTRUMENTS DE PLANEJAMENT 
URBANÍSTIC 
 
El secretari dóna compte que la Comissió Territorial d’Urbanisme de Girona, en sessió de 2 de 
maig de 2013, va aprovar definitivament els següents instruments de planejament urbanístic:  
 

- Modificació puntual del Pla general municipal d’ordenació referent a la regulació 
complementària a l’ús hoteler en el sòl no urbanitzable, promoguda per l’Ajuntament de 
Torroella de Montgrí (exp. 673/12), amb les incorporacions d’ofici següents: 

 
o L’apartat c) de l’article 142.6 es modifica amb el redactat següent: “c. És 

recomanable que l’edificació preexistent a rehabilitar o reconstruir disposi d’una 
superfície construïda aproximada de 1.000 m2, sens perjudici que si queda 
degudament justificat per les característiques de l’edificació i per l’actuació 
hotelera que es proposi es pugui admetre la implantació d’aquest ús amb 
superfícies construïdes inferiors. L’edificació haurà de disposar d’accés rodat i 
poder-se dotar dels serveis necessaris per a la seva implantació”. 
 

o S’afegeix un nou apartat 7è a l’article 142, amb el següent redactat: “7. Els 
planejaments derivats que concretin la proposta d’ordenació, zonificació i rasants 
d’urbanització en el sòl no urbanitzable afectat per aquesta modificació (La 
Galera i Molí del Mig) s’establiran a partir dels resultats de la PEF del Baix Ter, 
resultats que seran determinants per a establir les actuacions d’infraestructura 
hidràulica o, preferentment, les mesures constructives de protecció passiva a 
adoptar per reduir el risc actual d’inundació dels terrenys a valors concordants 
amb els usos del sòl previstos en el planejament urbanístic”. 
  

- Modificació del Pla especial El Molí del Mig 2 (exp. 710/12), promogut per Girona 
Confort SL, amb les incorporacions d’ofici següents: 
 

o En l’article 2 (condicions d’edificació) de la normativa urbanística de la 
Modificació del Pla especial urbanístic s’incorpora el text següent: “Les 
actuacions d’urbanització i d’edificació s’ajustaran a les disposicions i 
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autoritzacions necessàries determinades per part de l’Agència Catalana de 
l’Aigua”. 

 
o En la memòria del document (pàgina 11) es modifica el redactat de l’article 

142.6c) de la normativa del PGO, en concordança amb les disposicions de la 
modificació del planejament general que es tramita conjuntament a aquest 
expedient, amb el següent text: “c. És recomanable que l’edificació preexistent a 
rehabilitar o reconstruir disposi d’una superfície construïda aproximada de 1.000 
m2, sens perjudici que si queda degudament justificat per les característiques de 
l’edificació i per l’actuació hotelera que es proposi es pugui admetre la 
implantació d’aquest ús amb superfícies construïdes inferiors. L’edificació haurà 
de disposar d’accés rodat i poder-se dotar dels serveis necessaris per a la seva 
implantació”. 
 

El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
4. DONAR COMPTE DE LA SENTÈNCIA NÚM. 154/13 DICTADA PEL JUTJAT CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU NÚM. 1 DE GIRONA, EN EL MARC DEL RECURS CONTENCIÓS 
ADMINISTRATIU NÚM. 482/2012, INTERPOSAT PEL SR. A. C. C. CONTRA L’AJUNTAMENT 
DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 227/13 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència núm. 154/2013, de 29 d’abril, del Jutjat Contenciós 
Administratiu 1 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 1), en el marc del recurs contenciós 
administratiu núm. 482/2012, interposat pel Sr. A. C. C. contra la desestimació del recurs de 
reposició que va interposar contra les liquidacions tributàries núm. 201016427, 201113930 i 
2120009090, respecte de l’IBI dels exercicis 2010 a 2012. 
 
La sentència desestima el recurs contenciós administratiu interposat pel Sr. C. i confirma la 
resolució recorreguda en tots els seus extrems, amb imposició de costes a la part actora. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
5. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 63/13 DICTADA PEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 1 DE GIRONA, EN EL MARC DEL RECURS 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 143/2011, INTERPOSAT PER TELEFÓNICA MÓVILES 
ESPAÑA SAU CONTRA L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 902/12 
(SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Interlocutòria núm. 63/2013, de 5 d’abril, del Jutjat Contenciós 
Administratiu 1 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 1), en el marc del recurs contenciós 
administratiu núm. 143/2011, interposat per Telefónica Móviles España SAU contra les 
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resolucions de l’Ajuntament de Torroella de Montgrí de 14 de gener de 2011 i de 28 de febrer 
de 2011, les quals desestimen els recursos de reposició interposats contra les liquidacions de 
la taxa per aprofitaments especials del domini públic a favor d’empreses o entitats que utilitzen 
el domini públic per prestar els serveis de telefonia mòbil, corresponents al 3r i 4t trimestre de 
2010 i, per via indirecta, contra l’ordenança reguladora de la taxa. 
 
La interlocutòria declara finalitzat el procés per satisfacció extra processal del seu objecte, sense 
imposició de costes. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
6. DONAR COMPTE DE LA INTERLOCUTÒRIA NÚM. 76/13 DICTADA PEL JUTJAT 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 2 DE GIRONA, EN EL MARC DEL RECURS 
CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 18/2011, INTERPOSAT PER FRANCE TELECOM 
ESPAÑA SA CONTRA L’AJUNTAMENT DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 156/11 
(SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Interlocutòria núm. 76/2013, de 12 d’abril, del Jutjat Contenciós 
Administratiu 2 de Girona (UPSD Cont. Administratiu 2), en el marc del recurs contenciós 
administratiu núm. 18/2011, interposat per France Telecom España SA contra la resolució de 
l’Ajuntament de Torroella de Montgrí de 26 d’octubre de 2010, la qual desestima el recurs de 
reposició interposat contra la liquidació de la taxa d’aprofitament especial del domini públic local 
corresponent al 2n trimestre de l’exercici de 2010. 
 
La interlocutòria declara finalitzat el procés per satisfacció extra processal del seu objecte, sense 
imposició de costes. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
7.  DONAR COMPTE DE LA SENTÈNCIA DEL TRIBUNAL SUPREM DICTADA EN EL MARC 
DEL RECURS DE CASSACIÓ NÚM. 3142/2010, INTERPOSAT PER LA SRA. M. L. S. S. 
CONTRA LA SENTÈNCIA DEL TRIBUNAL SUPERIOR DE JUSTÍCIA DE CATALUNYA, DE 26 DE 
MARÇ DE 2010, EN EL RECURS CONTENCIÓS ADMINISTRATIU NÚM. 388/2003 
INTERPOSAT CONTRA LA DESESTIMACIÓ PRESUMPTA DELS RECURSOS D’ALÇADA 
INTERPOSATS CONTRA L’APROVACIÓ DEFINITIVA DE LA REVISIÓ DEL PLA GENERAL 
D’ORDENACIÓ URBANÍSTICA DE TORROELLA DE MONTGRÍ. EXP. 226/03 (SECRETARIA) 
 
El secretari dóna compte de la Sentència de la Secció Cinquena de la Sala Contenciosa 
Administrativa del Tribunal Suprem, de data 26 de març de 2013, dictada en el marc del recurs 
de cassació núm. 3142/2010, interposat per la Sra. M. L. S. S. contra la Sentència núm. 
266/2010, de 26 de març, de la Secció Tercera de la Sala Contenciosa Administrativa del 
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Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, en el recurs contenciós administratiu núm. 
388/2003 interposat contra la desestimació presumpta dels recursos d’alçada contra 
l’aprovació definitiva de la revisió del Pla general d’ordenació urbanística de Torroella de Montgrí. 
 
La Sentència declara que no escau el recurs de cassació interposat per la Sra. M.L.S.S. i 
confirma en la seva integritat la sentència del Tribunal Superior de Justícia de Catalunya, amb 
imposició de costes a la part recurrent, amb la qual cosa haurà d’abonar 2.000 € a la 
Generalitat i 2.000 € més a l’Ajuntament de Torroella de Montgrí. 
 
El Ple se’n dóna per assabentat. 
 
 
8. ASSUMPTES URGENTS 
 
No n’hi ha. 
 
 
B) PART DE CONTROL 
 
9. DONAR COMPTE DELS DECRETS DE L’ALCALDIA I DE LES REGIDORIES DELEGADES 
DEL NÚM. 936 AL NÚM. 1202, CORRESPONENTS AL PERÍODE COMPRÈS ENTRE EL 16 
D’ABRIL DE 2013 I EL 15 DE MAIG DE 2013 
 
De conformitat amb el que estableix l’article 42 del Reial decret 2568/1986, de 28 de 
novembre, pel qual s’aprova el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les 
entitats locals (ROF), el Sr. alcalde exposa als membres del Ple que han tingut a la seva 
disposició les resolucions que ha adoptat i les resolucions dictades per les regidories delegades 
del núm. 936 al núm. 1202, corresponents al període comprès entre el 16 d’abril de 2013 i el 
15 de maig de 2013, per tal que els regidors coneguin el desenvolupament de l’administració 
municipal als efectes del control i fiscalització dels òrgans de govern previstos en l’article 
22.2.a) de la Llei estatal 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL). 
 
En relació amb aquestes tasques de control i fiscalització del govern municipal, es deixa 
constància que els portaveus dels diversos grups del consistori que no formen part del govern 
municipal han anat rebent les actes de les Juntes de Govern Local, motiu pel qual no es 
relacionen els acords adoptats en aquesta part de control del Plenari. 
 
Ningú objecta res i el Ple se’n dóna per assabentat. 
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10. PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. alcalde cedeix la paraula al Sr. Sarquella, qui fa avinent que és vergonyós fer un ple que 
ha durat 10 minuts, ha costat més de 6.000 euros i amb uns punts només per informar, com 
també ho era el ple extraordinari passat per aprovar les bases del concurs d’escombraries. 
Recorda que el mateix dia hi havia l’acta feta i considera que molts interessos deu tenir l’Equip 
de govern per fer l’acta i entregar-la als regidors el mateix dia. Seguidament passa a plantejar 
punts que escolta al carrer. Així, indica que el portal del camp de futbol de l’Estartit fa més de 3 
setmanes que està a terra i que només hi ha una tanca; que a cada ple es queixa dels forats en 
els carrers, essent una competència de l’Ajuntament; que en el cas d’Els Griells es van arreglar, 
però, durant dues setmanes, s’havien fet més grossos per omplir-los amb quitrà i van estar tot 
aquest temps amb uns cons, fet que comportava que els conductors haguessin de fer esses, al 
marge que la tramuntana se’ls va endur i es trobaven els forats sense cap avís; que torna a 
reivindicar que s’arreglin els forats de les Dunes; que continuen igual els forats al camí que 
porta a la desembocadura, després de can Mercader; que li han comentat que ahir es van tapar 
els forats del Mas Marquès; que el Camí Vell que passa per les Dunes i el càmping Castell 
Montgrí torna a estar en mal estat, no sabent si és per les pluges o pels cotxes; i que els 
camins de la plana s’arreglen, cauen quatre gotes i torna a haver-hi forats, per la qual cosa 
demana una actuació més definitiva.  
 
També fa avinent que al Ple passat va dir que calia col·locar una tanca en un banc del passeig 
de l’Estartit per evitar que algú prengui mal i que, mentre es fa la tanca, es podria haver pres 
alguna mesura alternativa; que el llum del lavabo del port continua essent normal, no 
automàtica, amb la qual cosa està obert tot el dia, no a la nit, i només tindria un cost de 12 
euros i la mà d’obra; que espera els informes demanats fa més de dos mesos, ni l’informe de 
les actuacions a la platja; que es va dir que s’arreglaria la platja al maig i que s’està fent ara al 
juny, amb queixes, recordant que va trucar el Sr. alcalde, i que durant tota la setmana han 
tancat l’accés a la platja; que hi ha llums fosos a la Granja; que demana un nou informe 
referent al carril bici que s’està fent a l’Estartit i veure el projecte, si n’hi ha; que els 
aparcaments de Torroella tornen estar en mal estat i demana una actuació definitiva; que hi ha 
un escocell davant el Consell Municipal de l’Estartit que no hi ha cap arbre i els veïns s’han 
queixat, per la qual cosa demana quina actuació es farà; que, en relació amb l’accident de dies 
enrere al pas de vianants del Mont Pla, s’havia queixat diverses vegades i demana si es farà 
alguna actuació per arreglar-ho. Per acabar demana la reducció dels sous dels tècnics que 
cobren més de 50.000 euros i del sous dels polítics per la ineficiència i la ineficàcia. També 
demana la reducció de les Juntes de Govern de dues a una, ja que es passen un, dos o tres 
punts. Alhora, a la vista del poc contingut del Ple, demana que se celebrin cada dos mesos. 
 
El Sr. Coll exposa que se suma a la queixa del poc contingut del Ple i fa avinent que cada 
vegada hi ha menys temes a l’ordre del dia, per la qual cosa demana si és que l’Equip de govern 
no treballa o és que no els volen donar més informació. Seguidament planteja diverses 
qüestions als regidors. Així, demana que, en relació amb l’inici de la temporada turística, com es 
té previst el reforç de seguretat per a aquest estiu, alhora que afirma que a cap comissió, des 
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de l’acabament de la temporada passada, se’ls ha informat de com va anar la tasca dels agents 
cívics i de quines feines van desenvolupar, ni tampoc han vist la memòria. També demana una 
reunió per la presentació del nou projecte de llar d’infants de l’Estartit i com està el tema de les 
obres de la muntanya del Molinet, previstes per passat l’estiu. Mostra la seva preocupació per 
l’obertura de negocis d’aparcament de caravanes a zones urbanes, com a la urbanització de les 
Dunes. Finalment, comenta que hi ha un decret de la Creu Roja de 2.780 euros i un de Càrites 
de 1.043 euros, corresponents a l’import de les obres que faran als seus locals per donar servei 
al públic, per la qual cosa demana que l’Equip de govern busqui la fórmula legal per buscar una 
bonificació a aquest impost municipal de les obres. 
 
El Sr. Rufí també se suma a la queixa de la resta de grups que, més enllà del cost del Ple, té un 
baix contingut en temes decisoris. Considera que, al marge de les atribucions del Ple, de la 
Junta de Govern o de l’Alcaldia, depèn de la llei i del Sr. alcalde que es portin més temes a Ple. 
Recorda que hi ha molts temes que s’haurien de debatre al Ple i davant els ciutadans, com són 
l’escola bressol de l’Estartit, estació d’autobusos, Molinet, Pletera, EMD... Mostra el seu 
desencís per no utilitzar el Ple per debatre grans temes del municipi. Tot seguit fa avinent que, a 
principis de maig, va sortir la notícia que es posava a subhasta part del fons de la família 
Quintana i l’Equip de govern es va afanyar l’endemà en dir que estaven interessats en part del 
fons, fet que el sorprèn perquè si un vol anar a subhasta, s’hi ha d’anar amb discreció. Demana 
si finalment hi van anar o no, i considera que hi ha part del fons que hauria estat bé que hagués 
anat a parar a mans del municipi. Compta que la part més important ja ha quedat en mans de 
la família del Sr. Albert de Quintana i Combis, però a la subhasta hi havien petits objectes que 
haguessin ajudat a entendre el projecte del museu de Can Quintana i el que és el Sr. Albert de 
Quintana en la història del municipi, diputat liberal de finals del segle XIX, escriptor, poeta i 
renovador de l’agricultura i la indústria, qui forma part del patrimoni històric d’aquest municipi. 
Indica que els objectes que podrien ser interessants serien el retrat del Sr. Albert de Quintana, 
fet per Cristòfol Montserrat, que sortia a subhasta per 1.300 euros; i diverses condecoracions 
que va obtenir el Sr. de Quintana, que es van acabar venent per 2.100 euros. Afirma que no 
entén per què no van optar a aquesta subhasta i que, si hi van optar, no n’estan informats. 
Creu que cal tenir cura del patrimoni històric per deixar el llegat als fills i que puguin entendre la 
història del municipi. 
 
La Sra. Coll indica que han vist que s’estaven fent unes obres a les antigues peixateries, donat 
que s’han enretirat els taulells. Comenta que, en el cas que l’Equip de govern hagi recapacitat i 
hi faci una prova pilot per ubicar-hi l’oficina de turisme de Torroella, hi estarien totalment 
d’acord. En aquests moments el Sr. alcalde interromp la seva intervenció perquè entra molta 
gent per assistir com a públic en el plenari. Seguidament el Sr. alcalde li torna a donar la 
paraula i la Sra. Coll torna a començar la seva intervenció i acaba demanant que, en el cas de 
no ser una prova pilot, a què pensen dedicar aquest espai. 
 
La Sra. Bassa fa avinent que li sap greu, però serà una mica reiterativa, donat que, de cares 
enfora, sembla que l’Equip de govern no treballi. Indica que ho fa avinent per l’Àrea d’Acció 
Social, donat que l’Equip de govern, només entrar, van traslladar l’Àrea a un lloc desplaçat, molt 
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diferent del que hi havia previst, i amb un problema d’accessibilitat. Afirma que, fa dos anys, els 
van informar que aquest problema estava pendent d’una reunió; que el mes passat van 
demanar com havia acabat i van dir que estava pendent d’una petita barana; i que, ahir, el 
muntacàrregues que hi ha per pujar encara no funcionava. Demana quan esperen posar fil a 
l’agulla i poder continuar. Finalment fa avinent que, el mes passat, pràcticament tots els 
ajuntaments de les comarques gironines van començar els plans d’ocupació per gent aturada 
del mateix municipi. Demana si s’han agafat plans d’ocupació per al municipi i si algun s’ha 
aprovat. 
 
El Sr. Calvet exposa que, en la darrera sessió del Consell Municipal de l’Estartit, Esquerra va 
proposar senyalitzar les zones del Molinet i del Passeig d’Els Griells amb rètols, en diversos 
idiomes, que expliquessin el motiu pel qual aquests espais estan tancats i deteriorats. 
Considera que cal informar clarament que aquestes zones resten tancades per la deixadesa del 
Govern d’Espanya en les seves obligacions cap al municipi, indicant que el Molinet ja serà el 
tercer estiu consecutiu tancat i el seu mal estat ve de ja fa molts anys. Creu que no és just que 
aquesta mala imatge pugui ser atribuïda a l’Ajuntament de Torroella, que és qui informa de la 
prohibició de passar. Entén que l’Ajuntament no té prou força per obligar el Govern d’Espanya a 
fer allò que li pertocaria però, com a mínim, creu que sí es pot denunciar. En aquest sentit 
proposa un rètol en diferents idiomes que digués clarament i sense embuts que “aquest espai 
resta tancat per deixadesa del Govern d’Espanya”. Demana conèixer la postura de la resta de 
grups municipals davant aquesta proposta.  
 
El Sr. alcalde respon al Sr. Sarquella indicant que, en relació amb el tema dels forats, primer es 
va fer un retall per deixar-ho preparat per al quitrà, però aquest no es va poder aplicar per un 
tema meteorològic i que, quan va millorar el temps, els forats es van tapar. Quant als forats del 
camí del Molí li comenta que ja estan tapats des de fa uns dies. Comenta que pren nota de la 
resta d’accions a fer. Seguidament li comenta que li saben greu les declaracions que el Sr. 
Sarquella va fer al diari arran de l’accident malauradament mortal produït a l’entrada de l’Estartit 
i que avui insisteixi en aquest tema. Recorda que aquell pas de vianants es va pintar en el seu 
dia perquè, en aquell punt, la gent travessava la carretera i, l’Equip de govern d’aleshores, entén 
que amb bon criteri, va escollir l’opció de pintar-lo en aquell indret perquè era on la gent tenia la 
inèrcia de travessar la carretera. Recorda que hi ha una tanca i que el camí es troba en zona de 
propietat privada, però que, tot i així, s’intentarà millorar-lo. Comenta que intentar buscar 
arguments d’un accident fatídic no ho troba correcte.  
 
Alhora, en relació amb el comentari d’UPM i d’altres grups del poc contingut del Ple, fa avinent 
que, en aquesta legislatura, estan molt ben acostumats perquè els plens poden durar dues o 
tres hores, mentre que, si estiguessin en la legislatura anterior, a aquesta hora tothom ja estaria 
a casa entaulat i sopant. Quant als punts de l’ordre del dia del plenari comenta que hi poden 
haver plens de tres hores i altres, com els d’avui, de menys. Considera que afirmar que l’Equip 
de govern és inoperant i no fa res no és correcte, i que no entrarà en aquest debat perquè la 
feina es fa. Respecte a les obres del Molinet fa avinent que hi ha la previsió de començar-les 
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després de l’estiu, començant a l’octubre i acabant-les abans de la primavera. Afirma que pren 
nota de la petició de bonificació a la Creu Roja i Càrites.  
 
Quant a les peticions d’Esquerra Republicana, comenta, en relació amb la subhasta de béns de 
la família Quintana, que ell no controla el que surt als mitjans de comunicació. Recorda que, a 
la presentació del FIMAG, els mitjans de comunicació li van fer la pregunta de si tenia 
constància que es posaven a subhasta béns de la família Quintana i si tenien la intenció de 
participar-hi, a la qual cosa va respondre que s’estava valorant, donat que els tècnics de la casa 
estaven indagant si una de les peces hi sortia perquè l’haguessin anat a buscar. Després es va 
confirmar que la peça (l’englantina) no sortia a subhasta, per la qual cosa no es va anar a 
adquirir cap dels lots. Indica que tenen a la seva disposició l’informe del tècnic de la casa. Al Sr. 
Calvet li fa avinent que, en relació amb la col·locació dels cartells al Molinet, valoraran posar-ho. 
 
El Sr. Aladid afirma al Sr. Sarquella que s’està fent un portal nou per al camp de futbol de 
l’Estartit. Respecte a l’asfaltatge i als camins li fa avinent que hauria de reconèixer que el temps 
hi ha influït molt, donat que no es pot tirar asfalt i als camins no s’hi pot entrar amb les 
màquines. Li demana que sigui coherent i pacient perquè totes aquestes actuacions s’han de 
dur a terme amb bon temps. Respecte al llum dels lavabos del port indica que es posarà en 
contacte amb el cap de la brigada i s’hi instal·larà. Quant a la barana al banc, li respon que el 
mecànic i el soldador l’estan fent, recordant-li que el municipi és molt gran i han de fer moltes 
actuacions i que la brigada no està parada. Afirma que hi ha unes prioritats i que no poden anar 
fent totes les actuacions que el Sr. Sarquella digui.  
 
El Sr. Puig fa avinent al Sr. Sarquella que actuacions definitives als camins de la plana no 
existeixen. Afirma que, a l’última actuació, es van tirar i compactar 40 camions de subbase amb 
una piconadora molt gran i amb vibrador, i que va durar molt poc amb les pluges. Comenta que 
és un indret pla però que han desaparegut, durant molt de temps, diverses escorrenties, les 
quals s’haurien de recuperar. Exposa que estan treballant en aquest sentit conjuntament amb 
l’ACA, qui aportarà l’estudi amb tot el disseny de les escorrenties. Comenta que han fet un tram 
de proves en el camí de la Barraca i està funcionant bé. Afirma que, tot i la manca de recursos, 
aniran actuant així, fent escorrenties laterals i inclinant el camí cap a l’escorrentia, però que no 
poden deixar de tapar els forats allà on sigui més necessari. Considera que, amb aquest nou 
sistema, amb una actuació anual n’hi hauria prou, mentre que actualment s’hi actua 6 ò 7 
vegades l’any, donat que, amb pluges fortes, l’aigua s’estanca i els camins s’espatllen amb la 
gran quantitat de vehicles que actualment hi passen, a diferència d’anys enrere. Quant als 
pedaços de quitrà, li fa avinent que es van fer ahir i que divendres passat estaven tots plens 
d’aigua. Recorda que posar quitrà calent en un forat humit és llençar els diners perquè, al cap 
de 8 dies, torna a estar igual. Constata que no s’han fet abans perquè porten un parell de 
mesos que no ha passat una setmana sense ploure algun dia, i que fa més d’un mes i mig que 
estaven preparats, tot i que han actuat quan el temps ha millorat.  
 
A la Sra. Coll li indica que no s’estan fent obres a les peixateries, sinó que es va fer una 
recuperació de pedrissos i, al treure’ls, els va semblar que seria bo acabar de treure el taulell 
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perquè seria més pràctic per a les activitats que s’hi poden desenvolupar, com la propera Fira 
del Còmic. A la Sra. Bassa li indica que li donarà explicacions dels plans d’ocupació en el proper 
Ple perquè avui no en té les dades. 
 
La Sra. Bartomeus s’adreça al Sr. Sarquella per indicar-li que, en relació amb els llums fosos de 
la Granja, si li sap dir quins són i, si no, ja hi farà anar l’empresa de manteniment, tot i que sap 
que aquesta setmana se n’ha arreglat algun. Al Sr. Coll, en relació amb la reunió per al projecte 
de la llar d’infants de l’Estartit, li comenta que està previst fer una reunió amb tots els regidors 
però, en aquests moments, l’empresa redactora hi està treballant i ha passat una proposta 
inicial que estan valorant els Serveis Tècnics. Respecte al negoci d’aparcament de caravanes a 
la urbanització de les Dunes li indica que, amb la nova legislació, es permeten usos provisionals 
del sòl com aquests i que el titular de l’aparcament ja ha obtingut els permisos corresponents. 
Seguidament el Sr. Coll demana a l’Equip de govern que faci tot el que sigui legalment possible 
per trobar tots els entrebancs perquè aquesta activitat es faci a la zona industrial, a la qual cosa 
la Sra. Bartomeus li comenta que no està el 100% a les seves mans.  
 
El Sr. Dalmau agraeix al Sr. Sarquella les seves consideracions sobre la platja, però li recorda 
que, una vegada més, ha sentit tocar campanes però no sap d’on ve el so. Li fa avinent que no 
sap si visita la mateixa platja que ell i que la brigada que fa el manteniment, perquè ha rebut 
felicitacions i comprensió per part dels concessionaris de la platja, tant per tenir la platja en 
condicions per Setmana Santa com per la feina que s’està fent a Els Griells. També constata 
que hi ha hagut comprensió per part de tothom, llevat del Sr. Sarquella, perquè calia esperar 
una setmana sense pluges per poder arranjar correctament l’aparcament. D’altra banda 
comenta que la platja no s’ha tancat en cap moment i recorda que, per dur a terme les obres 
d’arranjament correctament, s’havia de regular la zona d’aparcament, essent un dia a l’esquerra 
de l’avinguda de Grècia i altres dies a la dreta, a fi i efecte que les màquines i cotxes que 
volguessin aparcar poguessin conviure. Conclou que no s’ha prohibit l’aparcament a la platja, 
sinó que s’ha regulat, tot i que no es podia aparcar per tot arreu. També recorda al Sr. Sarquella 
que el municipi té moltes platges i que no vagi a allò fàcil o a allò que potser li han dit per 
oïdes, sinó que vagi sobre el terreny, trepitgi la platja i parli amb la gent. 
 
El Sr. Navarrete respon al Sr. Coll indicant que li farà arribar l’informe de les tasques que van fer 
els agents cívics l’any passat. Comenta que, enguany, tindran 2 agents cívics i 5 agents de 
policia interins per a l’estiu.  
 
La Sra. Pibernat respon a la Sra. Bassa fent avinent que, efectivament, en el ple passat li va 
indicar que aquella setmana havien de solventar el tema de l’ascensor i que, tot aquest mes, hi 
ha estat al darrere i que, fins ahir, no li van confirmar que ahir al vespre o avui haurien col·locat 
la barana. Constata que, a dia d’avui, està col·locada i que, a vegades, costa que els proveïdors 
compleixin el termini.  
 
El Sr. Sarquella fa constar que, en el tema dels forats, es va fer el retall i es va haver d’esperar 
pel mal temps, la qual cosa considera que és una mala planificació, donat que no es tarda gaire 
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a fer un retall i que no és la primera vegada, donat que quan es van fer les rampes de 
minusvàlids, es deixaven tot el cap de setmana amb una tanca posada. Respecte al pas de 
vianants del Mont Pla, comenta que porta, des del juliol de 2011, queixant-se d’aquest pas, 
igual com del camí del Lidl, però que no es fa res. Afirma que caldrà esperar que hi hagi un altre 
mort. Quant als pocs punts del Ple, indica que aquest Ple s’hauria pogut anul·lar i posposar-lo, 
perquè costa més de 6.000 euros, import que es podria destinar a les queixes de la gent del 
públic. Recorda que el portal del camp de futbol fa més d’un mes. Demana una actuació 
definitiva en el tema dels camins. El Sr. alcalde li demana que no repeteixi totes les preguntes 
aprofitant que hi ha nou públic assistent i que vagi al gra. En el tema dels forats ja sap que la 
Brigada municipal fa feina, però fa avinent que els punts que diu són punts de seguretat i són 
importants. Respecte a la platja comenta al Sr. Dalmau que, si vol, pot preguntar al Sr. alcalde 
que el va trucar, que va anar a la platja i que va dir que allò estava mal fet. El Sr. alcalde li fa 
avinent que no digui coses que no són, que sí que el va trucar, però que qui es va personar a 
l’indret va ser el regidor, no el Sr. alcalde, i que els problemes d’accessibilitat per als 
concessionaris de la platja indicats pel Sr. Sarquella no eren tals, donat que els concessionaris 
van poder accedir sense cap mena de problema i l’única dificultat constatable sobre el terreny 
era l’accés a l’aparcament que, com se li ha explicat, era per dur a terme els treballs 
d’arranjament de la zona. Recorda que, amb maquinària treballant, no hi pot passar gent. Li 
demana al Sr. Sarquella que digui les coses exactes. El Sr. Sarquella diu que, si no pot passar 
la gent en zona d’obres, haurien d’haver posat tanques del passeig cap a la platja.  
 
Finalment el Sr. Rufí exposa la seva decepció perquè cap de les 4 preguntes formulades han 
estat contestades: la subhasta del Sr. Albert de Quintana, on no saben encara perquè no hi van 
anar; les peixateries velles, on es pot deduir que les utilitzaran de magatzem; els plans 
d’ocupació, on no s’ha indicat si se n’ha concertat algun; i la instal·lació de rètols proposada, on 
no han indicat què els sembla la proposta. El Sr. alcalde li comenta que moltes de les preguntes 
sí que s’han respost. 
 
 
I no havent-hi cap altre assumpte a tractar, el Sr. alcalde aixeca la sessió, essent les 9 del 
vespre, i per a constància d’allò que s’hi ha tractat i dels acords presos, estenc aquesta acta 
que signa el Sr. alcalde i la certifico amb la meva signatura. 
 
 
 
 
Jordi Cordon i Pulido    En dono fe - Josep Rovira i Jofre 
 


